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 1 פרטי כל

 2 

   2024עדכון תקציב  .1

 

 3 

 4 שני נושאים   8אני פותח את ישיבת המליאה שלא מן המניין מס'ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 5 שיוצר על ידי מר אסף אפרים גזבר העירייה   2024יש בישיבה הזאת. נושא ראשון עדכון תקציב 

 6 בקשה אסף.  

 7 , יש סעיפים המספרים שבהם עשינו את התחשיב  2024תקציב לשנת  במסגרת ה  מר אסף אפרים:

 8 שאישרתם. משרד הפנים אישר לנו לרשויות להשתמש בכספי תשואות של   24בהצעת התקציב של 

 9 הקרנות לטובת השימוש בשוטף. הסעיפים שאנחנו מעבירים את הסעיפים במהלך השנה לא יכולנו  

 10 כוח אדם זמני ושמירה   ,לדעת על גירעון שייווצר לנו שם. למשל דוגמא של סייעות, שכר מורים

 11 חמש מאות חמישים וארבע שמונה שמונים ושלוש  מעדכונים לגבי צרכים. מסגרת התקציב עולה 

 12 לשש מאות שישים וחמישה מיליון חמש מאות תשעים ושמונה. יכול להיות שזה עוד ישתנה קצת  

 13   אבל זה. 

 14   לכמה? מכמה :  גב' קרן ברנדס מקסימוב

 15 מדבר ללא   -)לא ברור ו  שישים וחמשלחמש מאות מחמש מאות חמישים וארבע   מר אסף אפרים:

 16   מיקרופון(.

 17 : אמרת שש מאות.  גב' קרן ברנדס מקסימוב

 18 סליחה. והמצבה פה במסגרת אנחנו נוכל לדעת אותה רק שיכנסו כל החשבונות   מר אסף אפרים:

 19 בעשרים ושמונה לפברואר תחילת מרץ אז נוכל לדווח   בדרך כלל נסגרת 24כל השכר של שנת ו

 20 מסגרת החדשה של התקציב.  לאותם בדו"חות כספיים. אני מבקש את אישורכם 

 21 מקורות  בארבעה מיליון שקלים בדו"חות חניה.  איך אתה מתכוון לממןעו"ד גייל שורש:  

 22 בהכנסות.  

 23 לא. הקטנו שם משבע וחצי לארבע מיליון. זה הגירעון.   מר אסף אפרים:

 24 זה הגירעון    עו"ד גייל שורש:

 25 אנחנו מגדילים את המימוש  אז כן מורידים לא נצליח לגבות את הכסף הזה  מר אסף אפרים:

 26 הקרנות ככה שנוכל לעמוד בתקציב.    תשואותב
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 1 זה כי יש בעיה בגבייה?  דן רוק:מר 

 2 שינויים הפעולה שהייתה   החלפה, היו היה, גם יש בעיות בגביה בדו"חות חניה  מר אסף אפרים:

 3 דברים האלה  הכל הנת"צ, כל המצלמות.   2025ועברה ל  לא התבצעה 2024אמורה להתבצע במהלך 

 4  דווח את מה שייושם.חיוב לכרגע אני מבמאי,   24גרמו לירידה בהכנסות בשערוך שביצעו במהלך  

 5   אלו המספרים.

 6  איזה תאריך הוא?מהביצוע   אסף הטור  בלייר: אהדמר 

 7 נעמוד  נכון להיום  כשהכנו את הסעיף. ביצוע  היה נכון לדצמבר. תחילת דצמבר.  מר אסף אפרים:

 8 פעולות עבודה של הצוות מחלקת הגביה והאכיפה אנחנו כמעט  ב בארנונה הכללית לשמחתי 

 9 , זה מאוד קריטי.  ללא)לא ברור( ונעמוד ביעד שלנו

 10 כל הכבוד.  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 11 עשו עבודה מאוד סזיפית   SMSגביה, עשו טלפונים, העמקת אנשים עשו פה    מר אסף אפרים: 

 12 .  ללא )לא ברור( בכלל-, אני מסביר  וקשה. התוצאות בפניכם

 13 זה יחזור ? זה הלוואה? כשמורידים מהקרנות אני מבין   בלייר: אהדמר 

 14 משוק פיקדונות  לוקח זה הריבית שאתהזה תשואות. זה לא הלוואה.  מר אסף אפרים:

 15   האלה הקרנות.כל הקרנות   , ההשקעות

 16 ואם לא הייתי לוקח איפה זה היה נשאר?   אהד בלייר:

 17 הגזבר לא מדבר למיקרופון לא נשמע(  -)מדברים ביחד 

 18 כל מיני תקציבים משרדיים    שליגיעו להפחתה  25מדברים על זה גם. כי   2025 מר אסף אפרים:

 19 של דצמבר של החינוך לא יצא לפועל. לא שולם לאף  הסעות סתם דוגמא לסבר את האוזן תקציב ה

 20 מע"מ, תוספות   כמו 2025ב יקרה לגביהם לא ידועים מה רשות. אז יש כאן הרבה כספים שעדיין

 21 שכר שיהיה בהמשך. דברים לא ידועים.  

 22 עוד שאלות? חברים. טוב ברשותכם אני אבקש לאשר את עדכון  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 23 מי בעד?  ,2024התקציב לשנת 

 24 . מליון שקלים 565.598רק לומר מר אסף אפרים: 

 25 או קי מאה אחוז. חברים מי בעד? כמה? חמישה מי נגד? מי  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 26 נמנע? או קי תודה רבה. נושא הבא. רק תרשמו את שמות הנמנעים בסדר. ומי נעדר גם. 
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 בקשה של חברי סיעת "חופשי בעירנו" ו"באה בטוב" בנושא: הכשלים החוזרים  . 1

 בפתיחת המקלטים הציבוריים בזמן אזעקות      

 

 3 

 4 בקשה של חברי סיעת חופשי בעירנו ובא בטוב בנושא הכשלים  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 5 החוזרים בפתיחת המקלטים הציבוריים בזמן אזעקות. מי רוצה להקריא?  

 6 בעניין  כי בזמן בדרישה לכנס ישיבה שלא מן המניין  אליךמר רוכברגר פנינו  עו"ד גייל שורש:  

 7 האזעקה הגיעו משפחות למקלט בסמטת ורד והמקלט היה סגור. התושבות התבטאו ברשתות  

 8 מחוץ למקלט על הרצפה רטובים וחשופים לסכנת חיים.  עכשיו ובקבוצות ואמרו ילדי ואני שכבו 

 9 בגלל חוסר אחריות שמתקיימת לאחר שלפני חודש התלוננו שהמקלט נעול. אשמח   ,לא פחות

 10 תושבת אחרת כותבת פשוט סיוט ממש שכבנו  בגינה קרה הדבר. להבין מה הסיבה המוצדקת  

 11 ילדים שוכבים בתוך שלולית כי   ,על הרצפה. תושבת שלישית כותבת זה מזעזע מה שהיה פהעכשיו 

 12 בחודשים   ,הזיה. באותו ערב  העברנו בזמן אמת כמו במקרים רבים אחרים-המקלט לא היה פתוח

 13 אזעקות  למקלטים ציבוריים ומוצאים אותם סגורים.  בהם תושבי העיר מגיעים בזמן ההאחרונים 

 14 כל המקלטים פתוחים. ועדיין תושבים  ש  הנחיה עדיין בתוקףמקבלים תשובות שפעם אחרי פעם 

 15 חברי סיעת עתיד ליברי  שמגיעים למקלטים בזמן אזעקה והם מוצאים אותם סגורים. אני אזכיר 

 16 המנכ"לית לפיו יש תהליך של  מהעלו שאילתה באחת הישיבות הקודמות ונמסר להם דיווח מפורט 

 17 תחקיר עם החברה שהתקינה את המנעולים. התחקיר הזה לא הוצג לנו לא נמסר לנו. מה שכן  

 18 נמסר לנו שאין בעיה. אנחנו  

 19 לא נמסר שאין בעיה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 20 חברים נוספים פנו.  אחרי שקרן ברנדס ו לא. באותו ערב נמסר שאין בעיה. עו"ד גייל שורש:  

   2024עדכון תקציב . 1

 החלטה 

   איציק רוכברגר, ענת לין, לירון בלומנר, עידן למדן, מוטי גינדי בעד:

 גייל שורש, בת שבע אלקובי, דניאלה רון יעקובי, קרן ברנדס מקסימוב,   :נמנע
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 1 אה. שאין בעיה בזה או קי.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 2 . אנא תעדכן אותנו האם מתנהל מעקב  1היינו שמחים לקבל כמה דברים. עו"ד גייל שורש:  

 3 כמה תלונות התקבלו? דבר נוסף כמה שעות   מפורט אחרי הדיווחים שנדע מה היקף התופעה? 

 4 היינו שמחים לקבל את הצגת תוצאות   כוננות העירייה משלמת בגין הטיפול בפתיחת המקלטים?

 5 בעירייה  התחקור של חברת סלקום. זה אותו סעיף אחד למענה לשאילתה של עתיד ליברלי. מי  

 6   ונשמח שתציג לנו ולציבור שצופה בנו עכשיו את התוכנית לטיפול לכשלים האלה.  באחריות נושא 

 7 .  בליקויים

 8 אז ככה. קודם כל מדובר באזעקה האחרונה שהייתה לפי  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 9 למיטב ידיעתי הנושא תוחקר. דבר  .מקלט בסמטת הורד  ,הקראה שקרן העלתה בסמטת הוורד

 10    21:30נדמה לי משהו כזה או  21:23וקיבלנו הודעה כזאת בשעה  ראשון כבר באותו ערב נבדק 

 11 בערב. מישהו הייתה דמות או הייתה פעולה של סגירת המקלט וניתוק החשמל. לא ידענו על זה  

 12 בזמן אמת.  

 13 מי דיווח לכם על זה?  עו"ד גייל שורש:  

 14 יש לנו מחשוב.    שיש לנו, עשינו את הבדיקה לפי דוח ממוחשבראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 15   דלת וניתוק? בן אדם שעושה פעולה של סגירתראה מי עו"ד גייל שורש:  

 16 אני אומר לך מה הדו"ח. קיבלנו דו"ח אמרו שיש תנועה זה מה  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 17 שהיה רשום. שיש שם תנועה שמישהו סגר או את החשמל או את המקלט. לא ידעו להסביר לנו  

 18 בדיוק מה היה שם. זה בזמן אמת. 

 19 לפי מה   ?איציק שאלה על זה. יש להם מצלמה שרואים בה בן אדם גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 20  יודעים את זה?

 21 סלקום. מישהו שם   אלה של יש להם את החיישנים שלהם. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 22 הפעיל את זה דקה שנייה. ומדובר במקלט אחד. כל המקלטים היו פתוחים. כל המקלטים היו  

 23 פתוחים. לא היו בעיות עם מקלטים. יש בעיות אחרות של ונדליזם  

 24 גפן. רעתי. כן כן. תהיה עוד מקלט שאני גם ה גב' בת שבע אלקובי: 

 25 היה פתוח. ואפילו את אמרת תודה וכל זה.   היה פתוח. בדקו?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 26 בדקו לאחר מכן היה פתוח. כנראה רגע אחד. תני לי רגע. 

 27 , דקות אחרי שאתה  נפתח מספר  המקלטאתה צודק, רק נאמר שעו"ד גייל שורש:  

 28 )מדברים ביחד( 
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 1 תני לי רגע לא סיימתי. חבר'ה לה סיימתי. כשקרן העלתה את  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 2 הנושא הזה בתוך דקות התחילו לטפל לבדוק שלחנו אנשים לראות מה קרה. המקלט נפתח ידנית.  

 3   .בודקים אותה ,נפתח באיחור לא בזמן אמת. תקלה  .באיחור ,סימן טובנפתח ידנית על ידי סיגל 

 4 לגבי כלל המקלטים. אני אמרתי פה שאנחנו אמורים לקבל את הדו"ח של סלקום. הדו"ח  ,עכשיו 

 5 של סלקום הגיע דו"ח לא מקובל עלי. לא תואם את הבדיקות שאנחנו עשינו המערכת שלנו מערכת  

 6 לא תואם לחלוטין. הסברים מצוצים מהאצבע. כלומר   ,המחשוב שלנו ואנשי המחשוב שלנו

 7 מפשלים ולכן ביקשתי אמרתי נפתח את כל   או  מערכת סלקום לצורך הנושא הזה הם משקרים

 8 ,  בחריג אני לא מבין מה קרה פה עם הזה קיבלתי הסברשהמקלטים ללא יוצא מן הכלל. החריג 

 9 בודקים את זה   'מישהו סגר אותו מבפנים. מישהו ניתק'משכנע אותי ההסבר הזה. של  הוא איננו

 10 על הפעלה של המקום הזה  וקנס  עדיין לא קיבלנו תשובה. לגבי סלקום. סלקום נקראים לשימוע.  

 11 הקודמת. כי ראיתי בעיניים מה   ..על התקלות שהיו. אני מדבר על אותה אזעקה שיצאו תשעה

 12 שתראו   שקרה. אני לא מקבל את התשובות שלהם. אין שום בעיה להעביר את התשובות באופן

 13  ועדהקבל עם  פרסם את זה  אני לא יודע אם זה נכון ל  אותן,

 14 שתציג לנו, ביקשנו לכנס את ועדת הביטחון ונשמח עו"ד גייל שורש:  

 15 .  הבסדר מכנסים אות קבענו תאריך?  אני חושב שמכנסים אותו.ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 16 אבל אנחנו הולכים לנקוט צעד בכל מקרה דרשתי לפתוח זה פתוח. המקלטים   .נציג את הנתונים

 17 פתוחים. 

 18 הייתה פה קודם. הרי היה   הרי הדרישה השאת שלךשאלה טכנית. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 19 לפני.  

 20 לא היו בעיות חוץ מהמקלט הזה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 21 ללא יוצא מן הכלל.   דרשת אז לפתוח את כל המקלטיםגב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 22 נכון.  ,  פתחוראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 23   או  שהשוכר האם טכנית על אף שפותחים את המקלט יכול להיות מצבגב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 24   )מדברים ביחד( א יהיה גורם לסגירה שמפעילה.מי של

 25 . לא היו בעיות באף  שוכרתלא. קרן בדקנו את הנושא יש שם ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 26 לא משנה. לא היו בעיות.  )מדברים ביחד(  בערך מקלטים משהו כזה.   65 יש לנו אחד מהמקלטים.

 27 30עם הסוגר יש  עו"ד דן למדן: 

 28 .  את הטסט עשו להם 34גב' קרן ברנדס מקסימוב:  
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 1 כולם פתוחים לא הייתה בעיה במקרה הזה בדקנו עם   נכון,ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 2 השוכרת היא לא סגרה את זה. בדקנו עם אולי מישהו אצלנו סגר. לא סגר. מישהו סגר שם. אין  

 3 לנו. 

 4 מי יכול, רק מי שיש לו מפתח  דן רוק:מר 

 5 אה. גם את זה בדקתי.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 6 ואם יורידו חשמל זה לא יכול להנעל.  דן רוק:מר 

 7 ני אומר לך משהו לא קיבלנו הסבר בנושא הזה משהו הזוי  אראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 8 לחלוטין.  

 9 ? אפשר לנתקגב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 10 ניתקנו את כל המקלטים אני לא מאמין שנמשיך להשתמש ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 11 כי יש ונדליזם  מקלטים  יום בלקדמה וכו'. עושים בדיקה כל  לפנאומטיקה בדבר הזה עם כל הכבוד 

 12 זה פשוט לא יאומן. יש מקלט אחד שימשיך לעבוד ויופעל ידנית. זה חדר   מפה ועד הודעה חדשה

 13 יש אזעקה ישר   אם . כלומרלהיות מופעל ידנית המצב שלנו שם יש ציוד. אז הוא היחיד שימשיך 

 14 זה. 

 15 סלקום פרוסים בהרבה ערים  ? כי  השרוןהתקלות האלו הן ספציפיות לרמת עו"ד גייל שורש:  

 16 ברחבי הארץ. 

 17 אני לא יודע. אני לא יודע. אותי לא מעניין מקומות אחרים.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 18 אותי מעניין  

 19 .  אירוע שהוא.. שכדאי שנדע אם זהמובן הזה  לא. זה מעניין בעו"ד גייל שורש:  

 20 זה חזר על עצמו באירוע הראשון שהיה ודיברנו על זה  לא יודע, ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 21 פה אני אומר לכם אני קיבלתי את הנתונים שלנו. כאילו של החבר'ה שלנו. הם עשו בדיקה. אנשים  

 22 מיירטים רעש  תשעה יצאו התקשרו אלי אמרו לי תקשיב באמת זה היה יום הגשם היה. בקיצור 

 23 אזעקה תוך כדי אנשים מתקשרים אלי. תקשיב הדלת סגורה ולא נפתח. בסוף נפתח אחרי   אימים

 24 ידנית. תיק תיק.   ?שתי דקות. איך

 25 הם טענו שזה נפתח מרחוק.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 26 הם יכולים להגיד מה שהם רוצים בפועל זה לא נפתח. הם  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 27 יכולים להגיד מה שהם רוצים לא נפתח.  

 28 )מדברים ביחד( 



 5.1.25 -רמת השרון   – 8מס' שלא מן המניין ישיבת מליאה 

 

9 

 

 1 סימן טוב פתחה והם טוענים שנפתח אחרי חמש דקות לבד.   סיגל אזגב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 2 זה הייתה הטענה.  

 3 ההסברים שלהם לא מתקבלים. עזבי לא מתקבל על הדעת. הם  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 4 לא טוב כי  נראה  ועד התחקיר זה   ,נקבל את התחקיר נעביר את התחקיר הזה שנקבל אותו

 5 את   לא סביר. אני עברתי לא נראה הגיוני בתשובות הראשוניות של המקרה הראשון הזוי לחלוטין.  

 6 נפתח. זה לא וראיתי את זה הייתי באזור.   החוויה הזו

 7 מקרה ראשון. אחר כך היה עוד מקרה אחד רק נדייק את זה עידן שלח  עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 8 דצמבר אנחנו כבר מדברים על   27-דצמבר. אחר כך האירוע הנוסף הוא ב 24קבוצה של המועצה ב

 9 שלושה אירועים.  

 10 אחד לפני הוורד. קיבלתי דיווח שזה  אותו אירוע שאת מדברת,  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 11  נפתח. קיבלתי דיווח נפתח.  

 12 יכול להיות שאתה צודק,  עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 13 )מדברים ביחד( 

 14 , פעמים יש גם   עו"ד עידן למדן:

 15  אנחנו בכל מקרה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 16  פועלים מהלחץ זה קרה.    עו"ד עידן למדן:

 17 אחד. נראה לי שפעולה של הורדת חשמל פועלת כמו אזעקה אחרונה מתי הייתה    מר גיא קלנר:

 18 לפני כמה ימים לא היו דיווחים על מקלטים סגורים אז כנראה שהפתרון של הורדת החשמל זה  

 19 ותים בתקווה במהירה בימנו.  'מה שצריך לקרות כרגע עד שרואים מה קורה עד שנגמר עם הח

 20  עשינו את זה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 21 אני אומר אז נתחיל מהטוב. הולך אחורה בהקשר הזה כנראה הפעולה של הורדת    מר גיא קלנר:

 22 לא היו תקלות באזעקה האחרונה.   ,נכונה כי עובדתיתה  היא החשמל 

 23 מקלט למערכת או לכל המקלט? דן רוק:מר 

 24  ברקע(  -)מדברים ביחד 

 25 לא דווח על מקלטים סגורים. למערכת. אז אני חושב שזו פעולה נכונה אני ממליץ    מר גיא קלנר:

 26 המערכת הזאת לא קיימת רק ברמת השרון. זו    ,להתמיד בה עד הקצה. שתיים, לפי מה שאני מכיר

 27 נקודה נכונה. היא קיימת בעוד ערים שווה מאוד להבין האם הגורל מכה בנו או מכה בעוד  

 28 ברמת השרון אנחנו כשאנחנו שאלנו את השאילתה אמרו   רק מקומות בהקשר הזה. זה לא קורה
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 1 ים בארץ יש עוד מקומות.  י שאנחנו ניסיונ

 2  יש גם תקלות במקום אחר.    עו"ד עידן למדן:

 3  אני לא אומר שלא.    מר גיא קלנר:

 4 יש תקלה בעשר אזעקות.    עו"ד עידן למדן:

 5 בשיא אני מדבר אמרתי לכולם   ,בשיא של הטילים שהיו מאיראןראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 6 תקלות או משהו כזה. אמרתי אני מבקש תפתחו את כל   היואל תשאירו את זה פתוח. לא ידעתי שי

 7 המקלטים. לא מעניין. אני לא רוצה לקחת צ'אנס חס ושלום לא יודע יגיעו טילים מאיראן לא  

 8  ידענו שיגיעו חשבנו  

 9 כן.   מר גיא קלנר:

 10 אני  אמרו לי 'אל תדאג' לא היו תקלות. אז אמרתי לפתוח פתחו. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 11  לא סומך. אל תדאג אני לא סומך.  

 12 צריך  מרחוק המערכת הדיגיטלית תחקור של נקודה אחרונה אני מסיים.  ,יפה  מר גיא קלנר:

 13 אני גם התכתבתי אישית עם פרח אחרי המקרה של ורד. וזה   ,אבל  .שלה חקורלגמור את הת

 14 לא כל כך הבנתי מה עלה בסוף בתחקור. כי היא   הגינותאני אומר ב ,ביקשתי גם היא כתבה לי גם 

 15 יכול להיות שיש פה רכיב אנושי   ,מה שאתה אומר פחות או יותר כרגע ,אמרה לי הייתה דמות

 16 ים,שוכר השאנחנו לא מזהים אותו עד הסוף. או 

 17  לא. לא השוכרת.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 18 כאן שנכנסות ומכבות את האור ונועלות את הדלת. צריך   עלומותאו דמויות    מר גיא קלנר:

 19 באמת אם מתחקרים את המערכת והמערכת בסדר ו/או נקבל תשובות מה קרה שם  לראות,

 20 בדיוק.  

 21    היתה בסדר, המערכת הוכיחה את עצמה שהיא לאראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 22  יש רכיב אנושי שצריך להבין מי הוא.   יכול להיות ש  מר גיא קלנר:

 23 אבל כבר היו שלוש ארבע פעמים תקלות במערכת מסיבה כלשהי.    עו"ד עידן למדן:

 24  פעמיים.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 25 אדם מי זה הבן אדם הזה.   בן  תקלה אחת אומרים שיש  מר גיא קלנר:

 26 של חיים ומוות טעות זה טעויות שאסור לנו. זה   בלייר: אהדמר 

 27 נכון.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 28 צריך להמשיך  )מדברים ביחד( מצד שני לראות איך זה עובד בערים אחרות.   בלייר: אהדמר 
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 1 לבדוק איזה חברות.  

 2 הם לא תואמים את   ,אני אומר לכם אני מהנתונים שיש אהדראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 3  הנתונים שיש לנו. הם ממש הזוי  

 4  של התחקיר הראשון?  ,מה  מר גיא קלנר:

 5 כן. של הראשון. הם לא תואמים לגמרי המקרה הזה התשובות  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 6     שאני מקבל גם כן תשובות לא ברורות.  

 7   הכלי הזה לכאורה מוכיח את עצמו.  עו"ד עידן למדן:

 8 מדברים ביחד.  

 9       כרגע לנתק את זה.ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 10   בדק לפני זהייבטווח הארוך צריך מערכת ש  בלייר: אהדמר 

 11 המערכת  פתוחים יש חשמל. וניתקנו אתהמקלטים היא נבדקה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 12 אני מברכת על הדיון הזה אני חושבת שהוא סופר חשוב. אני מעריכה את  :  עו"ד גייל שורש

 13 מכיוון   ,לא מן המניין נענתה במהירות. יחד עם זה הייתי מצפהש ישיבהה שלנו לבקשהעובדה שה

 14   ,מיוזמתך תעדכן אותנו. שתגיד לנו הגיע תחקורששהנושא הזה עלה יותר מפעם אחת במועצה 

 15 כדי  מתה לא מרוצה מהתחקור. אנחנו נמצאים פה באירוע שהוא רגיש מידי שתעדכן אותנו שא 

 16 שנחכה שאנחנו נחליט לעשות. 

 17 ביקשתם. אני אומר לכם עכשיו. ,:   לאראש העיר-מר איציק רוכברגר

 18 ,ביקשנו כינוס של וועדת ביטחון עו"ד גייל שורש:

 19 ביקשתם זה יקרה. גייל עם כל הכבוד זה יקרה.   : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 20 שתהיה מולו  מצפה   זה לא אירוע שיגרתי , הציבור ברמת שרוןאני רק אומרת עו"ד גייל שורש:  

 21 שקיפות, 

 22 הכל שקיפות. מדברים על זה. לגבי ועדת ביטחון תהיה ישיבה  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 23 של ועדת ביטחון. אני מקווה שרק כשאני חוזר. אני נוסע לבן שלי. ואני חוזר ואחרי זה זה יהיה.  

 24   ?טוב נעבור לישיבה רגילה

 25 אל תגיד, אתה צריך לסגור.  דובר:-מר רן אהרון

 26 אני סוגר את הישיבה שלא מן המניין.  :   ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 27 הישיבה ננעלה 

 28 


